

## The Best Start Resource Centre is Going Green: Frequently Asked Questions

How will I give resources to parents?	Most parents have a smartphone, and/or internet access. You can provide parents with the link to the resource, or to the <a href="#">for parents tab</a> of our website.
What if I really need PRINTED resources?	Our resources are available <a href="#">online</a> in PDF format. Visit our resources website, download the PDF and send it to your nearest printer.
What if I want high quality printed documents?	We can offer high-resolution PDF files for most of our previously printed resources. If you can't find them on <a href="#">our website</a> , please contact <a href="mailto:orders@beststart.org">orders@beststart.org</a> and we'll provide them to you.
Can I still request the designer/source files of the resources?	Absolutely. We will continue to allow organizations to use and adapt most of our resources. The process is described <a href="#">here</a> . If you are interested, contact <a href="mailto:informationsspecialist@beststart.org">informationsspecialist@beststart.org</a> .

## Le Centre de ressources Meilleur départ passe au vert:

## Questions fréquentes

Comment vais-je donner des ressources aux parents?	La vaste majorité des parents ont un téléphone cellulaire, et/ou accès à internet. Vous pouvez leur donner le lien url de la ressource, ou de <a href="#">l'onglet pour les parents</a> de notre site web.
Et si j'ai vraiment besoin de ressources IMPRIMÉES?	Nos ressources sont <a href="#">en ligne</a> au format PDF. Consultez notre site web, téléchargez le PDF gratuitement et envoyez-le à l'imprimante la plus proche.
Et si j'ai besoins de documents imprimés de haute qualité?	Nous pouvons vous fournir les PDF haute-résolution de la plupart de nos ressources préalablement disponibles à la vente. Si vous ne les trouvez pas sur <a href="#">notre site web</a> , contactez-nous à <a href="mailto:orders@beststart.org">orders@beststart.org</a> et nous vous les procurerons.
Puis-je toujours obtenir les fichiers source d'une ressource?	Absolument. Nous continuons de permettre à d'autres organismes d'utiliser et d'adapter la plupart de nos ressources. Le processus pour ce genre de requête est décrit <a href="#">ici</a> . Pour en savoir davantage, contactez <a href="mailto:informationsspecialist@beststart.org">informationsspecialist@beststart.org</a> .